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Enkel fråga till kommunfullmäktige 
 
Linköpings fjärrbussterminal 

I flera insändare (i Corren) och från medborgare som har kontaktat oss har Linköpings 

fjärrbussterminal fått återkommande kritik för att vara undermålig. Den består idag endast av 

några parkeringsplatser längs en smal trottoar, utan uppvärmda väntrum, toaletter, 

servicefunktioner, skyltning eller turistvägledning. Det är troligt att en lösning kan komma i 

samband med ett nytt centralstationsbygge, det kommer dock att dröja många år. Är det 

rimligt att Sveriges femte största stad låter bussresenärer och tillresande gäster vänta i upp 

till tio år på bättre förhållanden vid fjärrbussterminalen? 

 
Linköpingslistans fråga till ansvarigt kommunalråd är: 
 

Avser kommunen att göra något för att förbättra situationen vid Linköpings fjärrbussterminal i 

närtid? 

Rolf Ö Johansson  (LL) 
                                                                                       


